
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

49. Týždeň 

Pondelok 2.12. : 

V pondelok nastúpili noví pracovníci VPP, ktorí sú zamestnaní na 3 

mesiace cez Úrad práce a teda obec nebude platiť nič a bude to teda 

prospešné pre obe strany. Celkovo sú zamestnaní štyria ľudia na rôzne 

pracovné pozície.  

Časť pracovníkov VPP bolo prítomných pri presune dreva do kotolne 

na obecnom úrade. 

Hneď ráno som mal stretnutie s Jankou Veselkovou, kde sme preberali 

podrobnosti okolo chystajúcich sa vianočných trhov, ktoré budú 

spojené aj s príchodom Mikuláša a jeho pomocníkov. 

V pondelok som mal v priebehu dňa viac menej administratívu, ktorú 

bolo potrebné riešiť na začiatku týždňa. 

Poobede som mal okrem iného stretnutie s Jankou Dubnou, s ktorou 

som riešil bufet na vianočných trhov. Dohodli sme sa na 

predchádzajúcom stretnutí, že ona bude zodpovedná za chod bufetu 

a budeme riešiť všetko spoločne. Myslím, že toto riešenie bolo veľmi 

dobré a pri objednávaní tovaru a celého bufetu nebol žiadny problém.  

Poobede som mal ešte stretnutie v našom klube dôchodcov, kde som 

mal milé posedenie. Bol to celkom pekný koniec pondelkového dňa 

strávený s našimi seniormi.  

 

Utorok 3.12. : 

V utorok pracovníci VPP riešili presunutie dreva do kotolne budovy 

škôlky a školy. 

Druhá časť pracovníkov upratovala sobášnu miestnosť najmä aj po 

zasadnutí obecného zastupiteľstva.  



V utorok sme s novým pracovníkom začali riešiť skúšanie software-u 

na nakrúcanie obecného zastupiteľstva a aj iné akcie organizované 

obcou.  

Poobede som mal stretnutie s novým obyvateľom obce, ktorý sa pýtal 

na požičanie náradia na opílenie konárov stromov. Rád som mu požičal 

náradie, ktoré má teleskopickú tyč a pomôže to. 

Poobede som prijal aj zástupcu miestnych kasárni, ktorý prišiel 

ohľadom akcie konca roka.       

 

Streda 4.12: 

V stredu pracovníci VPP pokračovali v pílení kríkov na ceste ku pánovi 

Kikušovi.  

V stredu som mal aj administratívne povinnosti ohľadom obce. 

Doobeda som mal stretnutie so zástupcom firmy bývalého 

„Istrochemu“ ohľadom spolupráce pri zimnej údržbe na ďalší rok. 

Dohodli sme sa na systéme zvolávania obecného traktora pri zimnej 

údržbe areálu.  

Doobeda bola ešte komisia verejného poriadku ohľadom susedského 

sporu medzi rodinnými príslušníkmi. Nič príjemné, ale aj to prináša 

život.  

Mal som aj návštevu od jedného obchodného zástupcu, ktorý ponúka 

traktory aj na aktuálne výzvy. Čakáme stále na výsledok od 

ministerstva, kde sme podali žiadosť na dotáciu a dúfame, že budeme 

úspešní.  

Poobede som mal aj niekoľko telefonátov ohľadom sobotných 

vianočných trhov.   

 

 

 

 



Štvrtok 5.12: 

Vo štvrtok pracovníci VPP boli upratať miestnosť osvetovej besedy 

a druhá časť odniesla drevo do škôlky.  

Doobeda som mal nejakú administratívu. 

Mal som telefonické rozhovory ohľadom projektu Interreg a aj 

Enviromentálny fond, kde sme riešili detaily rekonštrukcie obecného 

úradu.  

Poobede som riešil prípravu na sobotné vystúpenie Mikuláša na 

vianočných trhoch a z miestnej Koinonie nám zapožičali elektronický 

klavír, na ktorom bude hrať sestra pána Drába. Bude to určite pekný 

zážitok. 

 

Piatok 6.12.: 

V piatok bola úloha dňa kúriť obecný dom pre sobotňajšiu akciu. 

Všetko bolo pripravené a už v piatok poobede bolo v kinosále celkom 

teplo.  

Doobeda som nachystal aj aparatúru na miesto za oponou tak, aby sa 

po Mikuláši mohla púšťať aj hudba. 

Poobede som mal stretnutie s bývalými kolegami z kasárni, ktorí mali 

koncoročný večierok v malej sále obecného domu.  

 

 

 

 

 

 



Slovo na záver: 

Víkend bol v znamení sobotnej akcie vianočných trhov, ktoré boli 

spojené s príchodom Mikuláša a jeho pomocníkov.  

Celá akcia bola podľa mňa dobre zvládnutá až na pár detailov, ale vždy 

sa nájde niečo čo treba zlepšovať. 

Kapustnica bola navarená s láskou a určite všetkým chutila.  

Jedno čo ma mrzelo bolo málo ľudí na trhoch a bola aj škoda, že 

ochorel kočiš a Mikuláš teda po dedine nešiel.  

V každom prípade by som chcel poďakovať všetkým, ktorí sa na 

sobotnej akcii podieľali. 

V piatok som obdržal aj telefonát od pracovníka z Enviromentálneho 

fondu ohľadom schválenej dotácie na kontajnerové stojiská proti 

medveďovi hnedému.  

Celý projekt sme spracovali bezplatne na obecnom úrade a ide 

o kontajnerové stojiská, ktoré budú umiestnené v obci a budú aj 

esteticky celkom zaujímavé vrátane kamerového systému a osvetlenia 

pomocou solárneho panelu a fotobunky.  

Snažíme sa zapájať do všetkých projektov, ktoré sú aktuálne vyhlásené 

a dostávame aj informácie z rôznych strán o výzvach, ktoré budú 

v blízkej budúcnosti otvorené.  

Čím viac dostaneme cudzích peňazí, tým viac ostane v rozpočte pre iné 

veci, ktoré treba riešiť a je ich určite dosť.  
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